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Namens fractie VLP 
  
Indiener Jac Heijnen 
  

 

Vraag & antwoord Graag worden wij geïnformeerd over de wijze waarop de distributie van 
de GFT bakjes is verlopen. Ons bereiken signalen uit zowel Reuver als 
Beesel dat mensen geen bakje hebben ontvangen en ook geen brief op 
basis waarvan het bakje op een later tijdstip op het gemeentehuis kan 
worden opgehaald. Ook zou door sommige inwoners zijn verzocht om 2 
bakjes te mogen ontvangen i.p.v. 1. 
 
Antwoord 
Om de GFT-aanrechtbakjes voor alle inwoners op een laagdrempelige 
wijze beschikbaar te stellen, hebben we besloten de bakjes huis-aan-huis 
te (laten) bezorgen. Hiertoe hebben we de lokale verenigingen benaderd.  
Voor de verspreiding hebben zich 9 verenigingen aangemeld. Deze 
hebben ieder tussen de 600 en 700 adressen toegewezen gekregen. De 
verspreiding van de GFT-aanrechtbakjes heeft op zaterdag, 20 en 
zaterdag, 27 januari jl. plaatsgevonden.  
 
Via Facebook en onze klantenbalie bereikten ons berichten dat her en 
der adressen zijn overgeslagen en dat sommige inwoners geen niet-
thuis-kaartje hadden ontvangen. We hebben alle verenigingen de juiste 
adresbestanden meegegeven en voldoende kaartjes. Omdat de leden 
van de verenigingen zich opsplitsten in kleinere groepjes, had het ene 
groepje te veel en het andere te weinig kaartjes. Sommigen verenigingen 
hebben dit zelf opgelost door het inzetten van een vliegende keep die 
bakjes en kaartjes heen en weer reed  tussen de verschillende groepjes.  
 
Om dit te corrigeren, hebben we via onze website en Facebook 
gecommuniceerd dat onze inwoners de komende weken ook zelf een 
bakje kunnen komen ophalen bij onze klantenbalie. Ook wanneer men 
niet beschikt over een niet-thuis-kaartje. We zullen dit eveneens in 
VIAbeesel publiceren. Zo stellen we iedereen in de gelegenheid alsnog 
over dit hulpmiddel te beschikken.  
 
Hoewel het jammer is dat de operatie niet geheel vlekkeloos is verlopen, 
kunnen we, gezien het nu reeds uitgegeven aantal bakjes (circa 4200 =  
70% van het aantal huishoudens),  toch spreken van een groot succes.  
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